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Ondeniverp Molenstraat-Oost, Hoogstraat

Betreft het een raadsvoorstel/raadsmededeling in de

cyclus?

Nee

Beleidsterrein Omgeving

Portefeuillehouder B&W

Schriftetijke vraag

ln het jaar 2009 werden de coffeeshops gestoten. Daarna heeft de provincie 3,5 mitjoen euro
subsidie beschikbaar gesteld voor de fysieke aanpak van de Motenstraat.
De rijrichting werd veranderd en het openbaar gebied werd ingericht.
De gemeente stetde gevelsubsidie en verbouwingssubsidie voor het CREDO-gebied beschikbaar en
bewoners en ondernemers kregen een actieve rol in het buurtmanagement.
Wooncorporatie AtteeWonen kocht (overlast gevende) leegstaande panden op om verdere
verpaupering van de buurt te voorkomen.
Deze fysieke aanpak resutteerde in een meer aantrekketijke omgeving.
De criminaliteitscijfers daatden. Leegstand, parkeer- en getuidsovertast en het gevoel van
onveitigheid behoorden weer meer tot het verteden.

-Stand van zaken mei 2017-
ln september 2016 hebben een tientaI ondernemers uit Molenstraat-Oost een gesprek gehad met
een vertegenwoordiger van het cottege en een vertegenwoordiger van de binnenstad directie.
Daarin is een aantal zaken besproken.
Doordat bij een aantal transformaties van winketpanden naar woningen gekozen is voor kteine
wooneenheden is het aantat bewoners in de Molenstraat fors toegenomen( 70%). Zo is er nu overlast
van auto's( parkeerprobtemen), overtast van huisvuit (te veel vuiI op straat) en ook het parkeren
van fietsen leidt tot onveitige situaties. De ondernemers hebben tevens hun zorgen uitgesproken
over de brandveiligheid.

Tijdens deze bijeenkomst werden voor bovenstaande probtemen optossingen gevraagd. Met de
binnenstad directie is de afspraak gemaakt dat binnen 2 maanden op deze probtemen terug zou
worden gekomen. Na enkete verzoeken is tot op heden nog geen afspraak gemaakt.
Waar tigt dit communicatie probteem? Graag een toelichting.

De fractie van de Roosendaalse Lijst wil daarnaast graag de stand van zaken weten ten aanzien van
de bovenstaande probtemen en heeft hierover de votgende vragen voor het cottege:

1. Tijn er a[ acties in voorbereiding, bijvoorbeetd op het gebied van handhaving overtast auto's
en fietsen? ( graag een toetichtin"g bij ja of nee)

2. Zijn er a[ ontwikketingen naar panden met grotere woonunits ? ( graag een toetichting bij ja
of nee).

3. Worden in Motenstraat-Oostcontrotes uitgevoerd in het kadervan brandveitigheid ? (graag
een toetichting bij ja of nee)

4. Hoe ziet het coltege de toekomst voor de Molenstraat-Oost en Hoogstraat? Graag een
toetichting op uw visie voor dit gebied.

Namens de fractie van de Roosendaatse Lijst,

Sjef van Dorst en Yvonne de Beer



Wij beantwoorden de vragen als volgt.

1. ln de regulier controles van team Veiligheid, Toezicht en Handhaving wordt de Molenstraat
meegenomen waarbij gecontroleerd wordt op foutief parkeren. Bij constatering wordt te allen
tijde verbaliserend opgetreden.

2. Nee, ontwikkelende partijen realiseren woningen binnen de mogelijkheden van het
bestemmingsplan. Daarbij zien wij in dit gebied geen ontwikkeling naar grotere plattegronden.

3. Ja, bij controles op huisvesting van arbeidsmigranten wordt altijd ook de brandveiligheid van het
betreffende pand meegenomen. lndien daarbij wordt vastgesteld dat de brandveiligheid in het
geding is, wordt de betreffende eigenaar daarop meteen aangeschreven.

4. Wij zien in dit gebied vooral een doorontwikkeling van de woonfunctie. ln het project "Organiseer
de Krimp" wordt daar expliciet aandacht aan besteed.

Hoogachtend,
Burgemeesler en wethouders van Roosendaal,
Namens

Mr. J L. Niederer, Dr. A.A.B. Theunis
Burgemeester Wethouder Ruimtelijke Orden ing
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